
Beste Collega's,

Komende week spreken we in de raad over een tweetal onderwerpen die de fractie van het 
CDA heeft geagendeerd.

Allereerst spreken we over de voortgang van de centrumplannen, althans, de informatie 
daar over. Kern van dat debat zal de magere informatievoorziening vanuit het college zijn, 
dan wel dat we voortgang eerder in de krant lazen dan daadwerkelijk door het college.  We 
zullen het college op basis van een aantal voorbeelden vragen hoe zij de huidige en 
toekomstige situatie voor ogen ziet. Bij voorkeur wordt dit agendapunt afgesloten met een 
aantal toezeggingen van het college.

Ten tweede spreken we over de invulling van de Bladergroenlocatie.
We zullen het college een aantal feitelijke vragen stellen die duidelijk moeten maken hoe het
proces tot nu toe is verlopen. En waarom het college gekozen heeft voor sociale 
woningbouw op de bewuste locatie in tegenstelling tot een groot aantal feitelijke momenten
waarin ze zich anders heeft uitgesproken.

Met vriendelijke groet,

Henk Middendorp

Fractievoorzitter

CDA Fractie, gemeente Tynaarlo


